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1. Agenda 

Sak Beskrivelse 

1 Narvikkommuneønskervelkommen. Informasjon om prosessen, hvasom 
inngåri retten til konsultasjon. Informasjon om statuspådetaljreguleringen for 
Søsterbekk Krysningsspor. 

2 Gjennomgang avplanen medkartog områdersom påvirkerreinbeitedistriktet- 
kommunesinteresserogsamiskeinteresser. 

3 Avsluttetmøte: Oppsummertkorthvaman harblittenigeoguenigeom. Vurder 
oppfyllelseavgod tro-kravet. Forklareprosessen ettermøte. 



2. Innledning 

Møtetstartetmed informasjon om samiskeinteressersrettigheterogplikterknyttettil 
konsultasjon, jf. sameloven §4-6: 

Vilkåreratbeggeparterkommerigodtroogmedønskeomåoppnåenighet. Deter 
ikkeabsoluttkravomåoppnåenighet. Dersomdetikkeoppnåsenighetskalsamiske 
interesserbeskrivesgodtimøtereferatogsaksframlegg. Dersomdetikkeskrives 
møtereferatsåoppfyllesikkekravettilsaksbehandflingsregler. Påsluttenabmøtet 
måbeggepartersluttesettilmøtereferatet. Detgis1 ukesvarfristpååkommemed 
endringertilmøtet. Hørermanikkenoeiknnen1 ukeetteratreferatetersendtitl 
gjennomlesing. Forutsettesdetatbeggepartererenigogsluttersegtilmøtet. 

Informasjon om prosessen 
Konsultasjon ermerenn en retttil åbli hørt. Medretten forpliktersamiskeinteresserseg 
innen rimeligtidåsvarepåom deønskerkonsultasjon i den aktuellesaken ellerikke (jf. 
sameloven §4-5andreledd førstepunktum). Hørerikkekommunen noeinnen 5uker, men 
påminnelseog SMS varsling, tolkesdetsom atdetikkeerønskeom konsultasjon. Dettas 
hensyn til reindrifta, men detmåmeldesifrasåfortdetermulighetforønskeom 
konsultasjon ognårman serforsegåavholdekonsultasjon. Detteavhensyn til atsamiske 
interesserkommerinn tidlignokforreell medvirkning, ogavhensyn til framgang. 

 Invitasjon medbrevpåmail med5ukerssvarfristpå JA/NEI og tilbakemelding 
forventetdatoforkonsultasjon. Detskal samtidigsendes SMSmed henvisningtil 
mail. 

 Mail måinneholdeallerelevantedokumenterforatreinbeitedistriktethartilstrekkelig 
grunnlagforåvurdereopp motsineinteresser. Deteranledningtil åspørreom 
informasjonsmøtei forkantavkonsultasjon dersom deterspørsmål knyttettil 
planene. 

 Nårdeterigjen 1 ukeavfristen, sendespåminnelsesmail og SMSmed henvisningtil 
mail. 

 Hørerman ingentingfrareinbeitedistriktetinnen 5uker, ansesretten til konsultasjon 
som faltbort, ogdeteranledningtil åkommemedinnspill vedvarsel om oppstartog 
offentligettersyn. Avhensyn til beggepartersinteresserogframgangi prosess. 

 Dersom reinbeitedistriktenehar“aktiviteter”som medføreratdeikkekan 
gjennomførekonsultasjon innen 5ukersfristen, meldesdeti fra JAtil konsultasjon og 
ca. nårman harmulighettil ågjennomføre. Eksempel. “Vitakkerjatilkonsultasjon. 
Mendetmåventetiletterkalvingisluttenavmai. Foreslår1 ukenpåjuni.” 

 Konsultasjon kan skjepåulikestederi prosessen. Detkan værerelevantdersom 
planeneendresdrastiskog/ellerman skal følgeopp krav, vilkårogpremisserfra 
konsultasjonen. 

 Konsultasjon kan foregåetteregetønske, befaring, digitalt, telefon etc. 
 Vurderom tiltakshaver/konsulenterskal væremedådiskuteredetaljene. Detkan 

avholdesmøterpådettesenerei prosessen. Detmåskrivesreferatsom skal ligge 
ved referatettil konsultasjon. 



 Møtereferatrenskrivesog deter1 ukersfristmed mulighetforåendre. Hørerman 
ikkenoe, forutsettesdetatinnholdergodkjentogatbeggeparterharsluttetsegtil 
møtereferatet. Sendtviamail, med SMSvarsling. Si fradersom 1 ukeerforl i teså 
gisdetutvidetfrist.. 

 Hvasom bleenighet/uenighetom i møtetskal omtalesi saksfremlegget. Ved 
uenighet/ikkekommettil enighetbeskrivessamiskeinteressergodt. 

 Deteralltidanledningtil åspørrekommune, tiltakshaver, utbyggerom informasjon. 
Spørom deteruklarheterogom detbehøveshjelp til åforståplaneneog 
prosessene. Beom informasjonsmøte, telefonsamtale, utdypingpåmail. 

Detvil værei stridmedlovensintensjon om en avpartenebenyttetkonsultasjonsinstitutteti 
den hensiktåtrenereprosessen. I sliketilfellervil vilkåretom atkonsultasjonen skal 
gjennomføresi godtro, ikkeværeoppfylt. Fallerretten til konsultasjon bort, ellerom man 
takkernei erdetanledning til åkommemedinnspill til varsel om oppstartogoffentlig 
ettersyn. jf. pbl. §§5-1 og 5-2. 

Formåleteråoppnåenighetogatvi skal haen dialogog utvekslingavsynspunkterog 
delingavnødvendig informasjon. Vi harinvitertderetil konsultasjon i god tidføroffentlig 
ettersyn ogdetvil ståskrevetom konsultasjonen i saksframleggetsom blirlagtfram for 
kommunestyret. 

Faktaopplysninger 
Varsel om oppstartoginvitasjon til konsultasjon blesendt02.11.2023, med svarfrist 
02.12.2024. Detblegitttilbakemeldingviatelefon atdetmåtteavholdesetinformasjonsmøte 
medkommunen førkonsultasjon angående Søsterbekk Kryssingsspor. Informasjonsmøtet 
bleavholdt19. februar. Konsultasjonen bleavholdt10.04.2024. Referatetharværtunder 
revideringog sendestil reinbeitedistriktetforgjennomlesing16.05.2024. 

Sak1. Velkommen oginformasjon om statuspåplanen 
NK: Vi harikkefåttnoen dokumenterenda. Deerunderutarbeidelse. Harhattkonsultasjon 
med Skjomen RB. Bane Norharvalgtløsning, men deharogsåtattetskritttilbake. Dehar 
varsletoppstartavplanarbeid, men deharsettetterkonsultasjon med Skjomen 
reinbeitedistriktogmøtemed Statsforvalteren atdetrentemerinformasjon om reindriftog 
friluftsliv. Detvil bli lageten konsekvensutredning (KU)videre. 

Sak2. Gjennomgangavplanen medkart 
Kartlegging 

GR: Vi varpåmøtemed Bane Norden 2. april, sammen med Skjomen reinbeitedistrikt. 

NK: Vardetutemøteellerinnemøte? Harderesettløsningene Bane Norharvurdert? 

GR: Møtetvaretinformasjonsmøteinneom detendeligealternativetdehartenktåvelgefor 
kryssingssporet. Vi hartidligereværtpåbefaring utemed Bane Nor. Tidligerevardet 
vanskelig ås i  noekonkretom reindriften førvi visstehelthvilketalternativforsporetBane 



Norlandetpå. Derforhaddevi dettemøtenylighvordepresentertedetendeligealternativet 
detenker. 

NK: *Viseroggårgjennompresentasjonenviharfåttfra Bane Normeddeulike 
alternativeneforsporetogdriftsvegen* Harderesettdennepresentasjonen? 

GR: Ja, vi harsettdennepresentasjonen. 

NK: DetBane Normestsannsynligtenkteågåforeralternativ3A. Kryssingsovergangvil 
lages. Tanken eratdyr, rein ogmenneskerskal gåved/langsden nyedriftsvegen fra 
Haugfjell til Søsterbekk, dervil detogsålagesen undergang. Bane Norharvurdert 
konsekvensen forreindriften som “middels”foralternativ3A, ogegentligforalle 
alternativene. Følerdereatdereergodtopplystom prosjektet? 

GR: Ja, dettenkervi atvi er. 

GR: Vi harnoen prosessuellespørsmål til kommunen. BlantannetrundtKU-en som skal 
lages. Vi synesdetermerkelig atkommunen i førsteomgangvurderteatdetikkevar 
nødvendig meden KU fordetteprosjektet. Vi synesdeterbraatStatsforvalteren harpåpekt 
atdetmåen KU til her. Deterviktigforreindriften atdetlagesen KU. 

NK: Detbletatten vurdering avom KU måttegjennomføres. Men vi harnåforståttatde 
kartenesom liggeruteikkeerheltoppdaterte, såvi skjøntederetteratdetmåtte 
konsekvensutredesi en KU. Kunnskapsgrunnlagetsom ertilgjengelig harvi skjønter 
utdatert(feks. kartenei Nibio). 

GR: Ja, vi menerdeterviktigmed en KU. Konsekvensenemåbelysesforuliketiltaki 
reinbeiteområdet. Deternødvendigforåføreen presisdialogi slikemøterog 
konsultasjoner. 

NK: Vi skal hamøtemed Bane Norog Niras (konsulenten)om KU-en og 
kunnskapsgrunnlagetforreindriften ogreindriftsinteressene. Dererdetspiltinn myeavdet 
Skjomen reinbeitedistriktsaangåendeflyttlei i sin konsultasjon, ogselvom detteprosjektet 
bareerpå Søsterbekkvil detpåvirkehelelinjen. Ogjegharpåpektatdet 
kunnskapsgrunnlagetsom liggerutetilgjengelig pånetterutdatert. 

GR: Ja, særligkartenetil Nibioerdeten stund siden eroppdatert. Hovedtrekkeneervel der, 
men dedetaljertekarteneerikkeoppdaterte. Derforerdetviktigatreinbeitedistriktene 
kontaktetogfårfortellehvordan deulikesakenepåvirkeross. Selvom man åpneretkart, og 
seratdetikkeeren flyttlei akkuratderman planleggerettiltak, såerdetlikevel innenfor 
reinbeitedistriktetog kan påvirkeoss. Flyttleietkan i praksisværeflyttetellerhaendretseg 
fradetsom liggeri kartettil Nibio. Såvi skal kontaktesog informeresom deuliketiltakene. 
Jotidligerevi ermedi  prosessen, jotidligereunngårman konflikt. Man fårtidlig taki hva 
som er“go”eller“no-go”fordesamiskeinteressene. Hvaerdetvedetplanlagttiltaksom 
hindrerossellerbegrenserossi vårdrift. Alleinngrep måvi bli kontaktetom. Deter jo 



egentligselvesteforutsetningen fordennekonsultasjonen ogsameloven §4atkonsultasjon 
skal skjei en tidligfase. Såtidlig som mulig. Slikatvi kan kommeinn påettidligtidspunkt. 
Deterhelegrunnlagetfordenneloven. Atvi skal kommeinn påettidligstadium gjelderikke 
bareforhøringogkonsultasjoneri regi avkommunen, men ogsåinformasjon om hvasom 
skal utarbeidesoggjøresforetspesifikttiltak. Dettegjørseg særliggjeldendei en sliksak 
som dettehvorkommunen påtidlig stadium harvurdertatKU ikkevarnødvendig. Detteer 
etprakteksempel påhvordan man påtidligstadium kan unngåågjøreslikefeil påstarten av 
saken. 

Søsterbekkkryssingssporeren viktigsakforvårdel. Vi hardetbeitelandetvi harogdeler 
avdetliggerder. Determinimumsfaktoren vår. Altsom gårmotvårbeitebrukvil påvirkeoss. 
Erdeten storpåvirkningsåmåvi endreting, ogdaerdeten påvirkningsom blirnegativfor 
vårdel. Detkumulativeperspektivettilsieratetinngrep i etområdekan gi påvirkningog 
negativekonsekvenserforetannetområdet. Ogdettepåvirkeri ulikgraddriftsmønsteret 
vårt. Jegvil si atnesten altavinngrep haren påvirkningi driften, ogmestavaltforfolki  
reinbeitedistriktet. Detteeren veldigviktigsakfoross. 

NK: Dettarvi medossi detvidereplanarbeidet. 

GR: Detteeren saksom vil økekapasiteten påjernbanene. Detvil påvirkehelestrekninga 
fra Narvikhavn til Kiruna. I daggårdetca. 44togpåstrekningen i døgnet, men dette 
kryssingssporetvil detøkestil 66togi  døgnet. Detteerderforen 24/7 sakogvi vil ikkeha 
mulighettil åfølgedetteopp heletiden. 

NK: I fremtiden kan detogsåkommedobbeltsporlangs Ofotbanen. Men davil detfremmes 
nyeplansaker, ogdetblirdanyerundermedkonsultasjonerogaltsom hørertil en 
planprosessforsåvidt. 

GR: Vi synesdeterveldigbraatvi hardettemøteti dagforåsi  detsånn. 

NK: Ja, vi synesogsåatdeterveldigbraatderekommer. 

GR: Vi harnoen kulepunktervi harpresiserti møtenemed Bane Norsom veldigviktigfor 
vårdel. 

 Deteneerinngjerdingavområdet. Vi harhattveldigmyepåkjørsleravdyri en 
lengreperiode. Detteharværtproblematisk. Såvi harhattetkravom inngjerdingså 
dyrikkekommerseginn påsporet. Detteeretavdestørstekravenevi har. 

 Meddettefølgerogsåatreinen måkunnekryssesporetpåulikeplasser. Derforhar 
vi hattkravom viltovergangen. Dervil jegberømme Bane Nor, deharfåttmed 
reindriften påettidligstadiet. 

 Detertingsom ermerkontroversielt. Denneanleggsveien som skal gåfra E6til 
Søsterbekk. Detvi tenkermeddennevegen eratden størsteproblematikken erom 
dennevil bli brøytetpåvinterstid. Dersom den brøytesvil den sperresfoross. 
Skal denneveien værepermanentellermidlertidig? 



NK: Anleggsveien fra E6erpermanentog den erderallerdei dag. Den andreveien som 
planleggeslengerinn vil ogsåværepermanent. Bane Norønskeråkunnebrukedenne 
dersom detskjernoepåbanen. Deharogsåsagtatden skal kunneværeåpen forandre, 
men man kan ikkeparkerepå/langsden. 

GR: Parkeringen forhytteeierneog andrebrukereerjonesten inntil Haugfjell stasjon, men 
problemetdererjoatfolkgåroverstasjonen. Ogvi eravden oppfatningatdetrengerstørre 
parkering foranleggsperioden. *viserpåkartethvorden nyeanleggsparkeringen erplanlagt* 
Blirdenneanleggsparkeringen tilbakeført? 

NK: Nei, ogsådenneblirpermanent. 

GR: *viserviltovergangen påkartet* Detharværtetkravfravårsideatviltovergangen må 
værepåetstedhvorreinen faktiskkrysser. Etsteddenaturligkrysser. Mellom 37.200og 
mellom 37.300påplanlagtstrekning skal viltovergangen gåetterden informasjonen vi har 
fåttfra Bane Nord. Detskal væreen plattform. Vil vel væremuligforfolkogsååkryssesom 
skal til hyttene. Detskal ogsåinngjerdesved Haugfjell stasjon slikatingen kan gåover 
sporet. Dissetosakeneharværtviktigefoross. Detharværtproblematiskfoross. I området 
hvorreinen harblittpåkjørteretområdehvordeternaturligforreineneåtrekketil. Deter 
derfordeblirpåkjørt. 

GR: Fordetmesteavdetteområdetgårdetvinterflyttlei ogdetervinterbeiteområdet. Jeg 
måderforpåpekeigjen dettemed brøytingen avdriftsvegen. Atdetikkemågjøres. Detvil 
sperrevårflyttlei. Hersynesjegdetmåkommeetkravfrakommunen om atdenneveien 
ikkekan brøytes. 

NK: Jegkan undersøkeom determulig, men jegharsånn settikkenoen myndighettil å 
settekravom det. Men vi skal undersøkedette. 

GR: Slikjegharskjøntdet, hardetikkeværtønskeligfor Bane Noråbrøytedennevegen. 
Men hvem blireieravdennevegen? Dettemåvi fåklarheti. 

NK: Detbleikkesvartpådettespørsmåleti møtet. Referateteroppdatertvedrevidering. 
Bane Norharikkeplanerom åvinterbrøytedenneveien avhensyn til reindrifta. Statskog 
eierveien ogdesieratveien ikkeerdimensjonertog harriktigdekkeforvinterbrøyting. De 
harikkeplanerom åvinterbrøyte. Dersom Statskogen gangi fremtiden vil oppgradere 
veien, såvil saken måttesendespåhøring (til alleberørte)ogbestemmelsenei 
reguleringsplanen vil leggeføringerforveien. 

GR: Vi harjoforståelseforathvisdeterstoreavsporingerellernoeakuttsom skjerpå 
sporetatdetmåbrøytes. Men ogsådamådetavklaresmedreindriften. Vi meneratdette 
måliggevednårdetgjøresetvedtaksåvi ikkeblirglemther. 

NK: Deteranleggsplan forreguleringsplanen, ogdriftsplanerfor Ofotbanen, ogvi kan spille 
inn atdersom detskjernoe, såønskerreinbeitedistrikteneåkontaktes. I anleggsperioden 



ønskerdeogsååstyrelittavferdselen der, hytteeiereprimært, siden deikkeønskeråha 
folkderoppei anleggsperioden. 

GR: Vedlikehold avgjerdererogsåetviktig punkt. Gjerdersom blirsattopp må 
vedlikeholdesslikatdeikkeblirfarligedyrefeller. Detmåhellerikkeværeslikatdyrkommer 
seg inn i sporet, men ikkeutpågrunn avgjerdene. 

NK: Bane Nordmåvedlikeholdegjerdersom desetteropp, gjennom den driftsplanen for 
Ofotbanen som jegnevnte. DetteharBane Norgittuttrykkforaterspiltinn i driftsplanen for 
Ofotbanen, men jegharikkekunnskap hvordan, og i hvilken grad, detteblirfulgtopp. 

GR: Angåendeanleggsfasene: vi følervi pånåværendetidspunkterlittpåtynn grunn 
angåendeanleggsfasen. Vi vetikkehelthvordan driften vårpåvirkes. Deterlangtid, 4år  
sattavtil anleggsperioden. Detvil heltklartværedriftsmessigekonsekvenser, men vi har 
pernåikkenokgrunnlagtil åvurderedetkonkret. Erdetdahensiktsmessigåvurderedette 
påen konsultasjon nå? Jegvil foreslåatvi taretnyttkonsultasjonsmøteom anleggsdelen 
ettervi harhattetinformasjonsmøtemed Bane Norom dette. 

NK: Vi harhellerikkeinformasjon om detteenda, men deterhelt innaforåbeom ny 
konsultasjon etterdereharhattdetteinformasjonsmøte. 

GR: Deterviktigforossfordi detikkeerkun vinterbeitei detteområdet, men vi haret 
hovedtrekkforbi området. Trekklei/flyttlei som blirintensivtbrukt. Deteret  
oppsamlingsområdeforreinen. Heleflokken gårgjennom her. Deblirberørtavdette. 
Anleggsperioden skjønnervi i ganskesåstorgrad påvirkeross, men hvasom kan gjøresog 
hvordan vi kan avbøteulikekonsekvenservetvi ikkepernå. 

NK: Akkurati anleggsfasenekan vi i anleggsplanenesettekravom atreindriftsinteressene 
skal ivaretas. Konsultasjonsplikten erpåkommunaltnivå, men vi kan ikkefølgeopp i 
ettertid. DaliggerdethosBane Nor. Deremåogsåværeflinketil åfølgedetteopp med 
Bane Norda. 

GR: Deviktigstemomenten ervinterbeiteogtrekk-/flyttlei ogoppsamlingsområderforreinen 
her. Etminstevilkårvil væreatreinen fortsattkan trekkegjennom området. Dettetenkerjeg 
erveldigviktigatNKspillervidere. Fireårerlang tid, ogdeterulikevintrevi har. Vi hargod 
kontroll nårvi harreinen derog områdetertradisjoneltsettgodtførvinterbeite. Detteerdel 
avvårtminimumsbeite-vinterbeite. Deterkonsekvenserforossuansetthvordan du vrir 
ellervenderpådet. 

GR: Vi måtaforbeholdom ytterligereting, siden vi ikkevetdetaljplaneneenda. Men jeghar 
en troog ethåp påatv i  vil lagedisseplanenesammen med Bane Nor. Jeghartropåslike 
tiltakshaveresom tarkontaktmedossi tidligefaser. Som oftestkommervi seintinn ogda 
skapesdetmerkonflikt. 



GR: Jegvil si atdetatdissegjerdeneog viltovergangeneermeri planene, erfordi vi ble 
inkluderttidlig. All honnørtil Bane Norher. Vi erikkesåvantti l dennetypen dialogmed 
tiltakshavere. Vi harsettdetmotsattei ganskemangetilfeller. 

NK: Vi harikkedetaljenei prosjektetnå, men detvi gjordemed Skjomen reinbeitedistriktvar 
atdemøtereferatenedehaddemedtiltakshaverneskulleliggevedreferatfrakonsultasjon, 
slikatdebliretsupplementtil konsultasjonen foråvisetil atreinbeitedistriktetblirsikret 
medvirkning til prosjektet. Bane Norvil haferdig vedtakmai/juni 2025grovtsett. 

GR: Ønskeråsi en tingtil foranleggsperioden: deterviktigatanleggsvirksomheten i minst 
muliggrad påvirkerselvevinterbeiteti området, slikatvi haren mulighettil åbrukeområder 
ogsåda. Ogatreinpåkjørsleravverges. Sikrevårflytt-ogbeitelei som gårher. Detmåvære 
en sambruk. Områdetmåkunnebrukesparalleltforbegge. Områdetmåkanskjesikres 
først, dersom determulig. Sikreområdetpåbestmuligmåte. Vi måkunnedrivereindrifti 
anleggsperioden. Vi ønskeratman etterettårinn i anleggsperioden evaluerer. Atman er 
nødttil åevaluereetterettår. Vi erblittenigemed Bane Noratvi  skal haevalueringsmøter 
1-2gangeri året. Detvil kommeopp uforutsettesakeri anleggsperioden. Deterumulig å 
forutsehvordan driften vil pågå. Mangemomentersom vi ikkeråroverpånåværende 
tidspunkt. Vi serogsågjerneforossen tettdialogmedkommunen dersom detertingdere 
ønskeråtaopp. 

NK: Bane Norharsom sagttattetstegtilbake, ogjobbernåmedålageplanprogram. De 
harsettatdetvarforliteinformasjon blantannetom reindriften ogtilstrekkelig 
kunnskapsgrunnlag. Devil gjøreen ordentligvurderingder. 

GR: Dettevil joværestarten pådobbeltsporet. Nårman haren metodepåhvordan man 
jobbervil detværeenklereforalleparter. Detteerjoen metodeutviklingpåen måtei forhold 
til jernbanen her. 

GR: Detmåavklaresom man harplanlagtrekkverkfra E10og Haugfjell. Deterlittuklartom 
detsom omtalessom “kjøresterktrekkverk”skal etablerespåhelestrekningen ellerkun ved 
skjæringen. Detburdeståatdetikkeskal etableresunødvendigebarrierermellom E10og 
Haufjellstasjon som hindrertrekkognaturligflyttingavrein. 

NK: Angåendeprosessen: dejobbermedåutarbeideplanprogram. Bane Nordønskerat 
planprogrammetblirvedtattførsommeren. Derettervil plandokumentenekommemedalle 
detaljer. Erdetnoemerdereønskeråviteom prosessen? Derettervarsel om oppstart, 
offentligettersyn og nyhøringsrunde. Alledokumenteneoversendestil dereda. Dakan dere 
igjen spørreom informasjonsmøtedersom noeeruklartellerdereønskerdet. Derekan 
ogsådaspørreom konsultasjon del 2. Handlingsrommeterkanskjemerlammetforå 
påvirkeda, men derkan man sjekkeom detman harbedtom erblittfulgtopp. Om, og 
eventuelthvilkemøter, dereønskerkan deretanården tidkommer. 



GR: Vil igjen berømme Bane Norheri  dennesaken, ogtenkerNKkan talærdom avdenne 
og til andretiltakshavereatvi måkommeinn påettidligtidspunkt. DeterviktigatNKspiller 
detteinn til andretiltakshavere-pågenereltgrunnlag. 

NK: Detkan vi sepåogta inn i rutinearbeidetvårt. 

GR: Bane Norharværtklarpåatdeønskeren redelig prosess, ogeråpen ogærlig, og vil 
forsøkeåunngåen klagebehandling. Detteerlærdom til andretiltakshavereforhvordan 
man lageren ærlig ogredeligprosessforreindriften. 

Sak3. Avsluttingmøte-hvaparteneharblittenige/uenigeom som erresultatetav 
konsultasjonen, sammendragog oppsummering. 

 NKføleratkravetom god troharværtoppfyltforkonsultasjonen, ogatman har 
evnetåsettpåløsninger. 

 GRføleratvi informasjonsmessigharfåttmye, ogvetkanskjemerherenn 
kommunen om arbeidet. AngåendegodtroogenighethåperdeatNKtarmedseg 
våreinnspill ogvurderingervidereforplanen. 

 DetersværtviktigforGRatområdetskal kunnebrukesavreindriften ogsåi 
anleggsperioden. 

 DetersværtviktigforGRatanleggsvegen fra E6til Søsterbekkikkebrøytespå 
vinteren dadetvil sperrereinbeitedistriktetsflyttlei. 


